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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 13. 

 

 

2023. gada 7. septembrī.   

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Rihards Gorkšs, Arnolds Keisters, Ints Vancāns, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Datu aizsardzības 

speciāliste Baiba Barkāne, Eksperte telpiskās plānošanas un būvniecības jautājumos Monta 

Ābele-Sedliņa, Īpašumu pārvaldes NĪ speciāliste Olga Marčenkova.  

 

Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas locekle Viktorija Gulbe. 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

 

 

 

 

Darba kārtība 

1. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par augusta mēnesi;  

2. PIEBALSOJAMAIS - Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta 

lēmumā  ,, Par sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē 

ar valsts akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija””;  

3. Informatīvs - Ķekavas novada domes Administratīvas komisijas bērnu lietu 

apakškomisijas atskaite par laika posmu no 2023.gada 1. aprīļa līdz 1. jūnijam;  

4. Informatīvs -PII Avotiņš Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

5. Informatīvs -Pii Bitīte Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

6. Informatīvs -Pii Vāverīte Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

7. Informatīvs -Baldones vidusskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

8. Informatīvs -Baložu vidusskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

9. Informatīvs -Daugmales pamatskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

10. Informatīvs -Ķekavas vidusskolas Pretkorupcijas pasākumu plans;  

11. Informatīvs -Pļavniekkalna sākumskolas Pretkorupcijas pasākumu plans;  

12. Informatīvs -Baldones kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

13. Informatīvs -Baložu kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns;  

14. Informatīvs -Ķekavas kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns;  
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15. Informatīvs - Par politisko aģitāciju 16. septembrī pie Baložu kultūras nama;  

16. Informatīvs - Par informatīvi digitālo saturu;  

17. Informatīvs - Par darba grupas izveidošanu saistībā ar nepieciešamību veikt aptaujas;  

18. Informatīvs - personas sūdzība par atteikumu piešķirt nomā pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu;  

19. Par privātpersonas (S.B.) apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu;  

20. Informatīvs - par piketa rīkošanu pie Doles Tautas nama 28. septembrī;  

21. PIEBALSOJAMAIS - Par privātpersonas (L.S.) apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu;  

 

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Viņš informē, ka iesniedzis trīs priekšlikumus par 

darba kārtības papildināšanu ar trīs piebalsojamajiem jautājumiem, kā arī jautājumu secības 

maiņu.  

 

Jautājumu par darba kārtību un priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks 

aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Piebalsojamos jautājumus Nr. 24.,25. un 26. iekļaut sēdes darba kārtībā, 25. jautājumu 

izskatīt kā 2, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Izslēgt no Drošības komitejas sēdes darba kārtības jautājumus Nr. 5., 6., 8. un 16., un 

izskatīt tos nākamajā sēdē, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

3. Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Drošības komitejas 24. jautājumu izskatīt kā 3., 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikumi atbalstīti, V. Pozņaks aicina apstiprināt darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 7. septembra sēdes darba kārtību. 
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1. Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par augusta mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:03:02) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Sniedz atskaiti par Pašvaldības policijas darbu augusta 

mēnesī. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

RPP atskaite par padarīto darbu laika posmā no 2023.gada 1. līdz 31. augustam, 

pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

2. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā  ,, Par 

sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts 

akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:14:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Ir veikti grozījumi Ķekavas novada domes 2023.gada 

30.augusta lēmumā  ,, Par sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu 

kontrolē ar valsts akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija””. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par izstrādāto 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā  ,, Par 

sadarbību transportlīdzekļu apstāšanās un stāvēšanas noteikumu kontrolē ar valsts 

akciju sabiedrību “Ceļu satiksmes drošības direkcija””, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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3. Informatīvs - Ķekavas novada domes Administratīvas komisijas bērnu lietu 

apakškomisijas atskaite par laika posmu no 2023.gada 1. aprīļa līdz 1. jūnijam 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:30) 

 

Par jautājumu ziņo Viktorija Gulbe. Sniedz atskaiti par Administratīvas komisijas bērnu lietu 

apakškomisijas  darbu laika posmā no 2023.gada 1. aprīļa līdz 1. jūnijam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Viktorija Gulbe, Ints Vancāns, Voldemārs Pozņaks. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Bērnu lietu apakškomisijas atskaite par padarīto darbu laika posmā no 2023.gada 1. 

aprīļa līdz 1. jūnijam, pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

4. Informatīvs -PII Avotiņš Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:39:00) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Debašu sadaļā izsakās Voldemārs Pozņaks.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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5. Informatīvs -Pii Bitīte Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

6. Informatīvs -Pii Vāverīte Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

7. Informatīvs -Baldones vidusskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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8. Informatīvs -Baložu vidusskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

9. Informatīvs -Daugmales pamatskolas Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

10. Informatīvs -Ķekavas vidusskolas Pretkorupcijas pasākumu plans 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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11. Informatīvs -Pļavniekkalna sākumskolas Pretkorupcijas pasākumu plans 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

12. Informatīvs -Baldones kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

13. Informatīvs -Baložu kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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14. Informatīvs -Ķekavas kultūras centra Pretkorupcijas pasākumu plāns 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:44) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa un Baiba Barkāne. Ir izstrādāti vairāku iestāžu 

pretkorupcijas pasākumu plāni.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pretkorupcijas pasākumu plāns 2023. - 2026. gadam, pieņemts zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

 

 

15. Informatīvs - Par politisko aģitāciju 16. septembrī pie Baložu kultūras nama 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:53:40) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Politiskā partija IZAUGSME vēlas veikt politisko 

aģitāciju Ķekavas novada organizētajos gadatirgos. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Gatis Līcis, Jānis 

Zvaigzne. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai atļaut politisko aģitāciju saskaņā ar iesniegto pieteikumu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Ints Vancāns, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 2 (Gatis Līcis, Rihards Gorkšs),  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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16. Informatīvs - Par informatīvi digitālo saturu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:02:27) 

 

Par jautājumu ziņo Baiba Barkāne. Sniedz ieskatu par plānu un aptuvenajām izmaksām par 

digitālas informācijas izvietošanu iestādēs. Informatīvie digitālie stendi tiek lietoti: 

Pašvaldības administrācijas gaiteņos, Ķekavas kultūras namā pie ieejas, sagatavots Baložu 

vidusskolā, modificējot par nelielām izmaksām iespējams darbināt Ķekavas ambulancē un 

Ķekavas vidusskolā, naudas trūkuma dēļ atlikts Baldones vidusskolā. Viena ekrāna izmaksas ir 

iekārtas (Tiek lietots 55” TV ekrāns + minidators). Viena komplekta izmaksas ap 600 eur. Visus 

tehniskos darbus veicam paši. Lai visās iestādēs izvietotu šādus ekrānus, nepieciešami aptuveni 

11 000 euro. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai uzsākt digitalizācijas projekta virzību (cenu aptaujas u.c. darbības saistībā 

ar izskatāmo jautājumu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

17. Informatīvs - Informatīvs - Par darba grupas izveidošanu saistībā ar nepieciešamību 

veikt aptaujas 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:16:25) 

 

Par jautājumu ziņo Monta Ābele – Sedliņa. Atsaucoties uz Pretkorupcijas domnīcā izskatītiem 

un izdiskutētiem jautājumiem un priekšlikumiem, ir nepieciešams izveidot darba grupu, kas 

veiktu iedzīvotāju aptaujas, pašvaldības darbinieku aptaujas, datu apkopošanu un analizēšanu, 

ētisko vērtību iedzīvināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Ints Vancāns, Voldemārs Pozņaks, Baiba Barkāne, Monta 

Ābele Sedliņa, Gatis Līcis.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai organizēt darba grupu, kas veiks aptaujas u.c. nepieciešamās darbības, lai  

galarezultātā izveidot Ētikas rokasgrāmatu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Ints Vancāns), "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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Sēdē pārtraukums no plkst. 10:52  līdz plkst. 11:00.   
 

 

18. Informatīvs - personas sūdzība par atteikumu piešķirt nomā pašvaldībai piederošo 

nekustamo īpašumu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:36:35) 

 

Par jautājumu ziņo Olga Marčenkova.  Ķekavas novada pašvaldībā ir saņemta privātpersonas 

sūdzība par atteikumu piešķirt nomā pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Voldemārs Pozņaks,  Gatis Līcis, Arnolds Keisters, Olga 

Marčenkova. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz tiks noskaidrots vai var rast mierīzlīgumu komitejā 

lemtajam, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Ints Vancāns, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

19. Par privātpersonas (S.B.) apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:11:50) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 11.augustā saņemts 

privātpersonas iesniegums, kurā apstrīdēts Ķekavas novada pašvaldības Sociālā dienesta 

2023.gada 6.jūlija lēmums par atteikumu piešķirt pabalstu jaundzimušā aprūpei. Iesniedzēja 

norāda, ka viņai jau 2 gadus pieder nekustamais īpašums Ķekavas novadā, kurā notiek 

būvdarbi, par to tiek maksāts nodoklis. Līdz dzīvesvietas deklarēšanai Ķekavas novadā 

iesniedzēja bija deklarēta Rīgā, kur īrēja dzīvokli. Iesniedzēja ir vienīgais vecāks, tādēļ ģimenei 

nav iespējams iesniegt šāda veida prasību no otra vecāka, lai saņemtu pabalstu jaundzimušā 

aprūpei. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt sagatavoto lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 
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20. Informatīvs - par piketa rīkošanu pie Doles Tautas nama 28. septembrī 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:17:48) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut 

piketa rīkošanu pie Doles Tautas nama 28. septembrī.  

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai atļaut piketa rīkošanu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ints Vancāns, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Arnolds Keisters),  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

21. Par privātpersonas (L.S.) apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:18:46) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 23.augustā saņemts 

privātpersonas iesniegums, kurā apstrīdēts Ķekavas novada pašvaldības Sociālā dienesta 

lēmums par atteikumu piešķirt pabalstu jaundzimušā aprūpei. Iesniedzēja norāda, ka pēc Rīgas 

pašvaldības dzīvojamās telpas piešķiršanas viņa deklarējusi dzīvesvietu Pasta ielā 4-77, 

Baldonē, līdz ar to Rīgas pašvaldībā pabalstu saņemt nevar. 

 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Atbalstīt sagatavoto lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ints Vancāns, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.11:45 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


